



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301193355		3	27-02-2009	COTY PRESTIGE LANCASTER GROUP GMBH Fort Malakoff Park, Rheinstrasse 4E, D-55116 Mainz, Germany	ECCLES & LEE SUITE 2217, JARDINE HOUSE, 1 CONNAUGHT PLACE, CENTRAL, HONG KONG.
301248516		25	24-04-2009	CHAN KA FAI ROOM 1013, LAI MEI HOUSE, LAI KOK ESTATE, SHAM SHUI PO, KOWLOON HONG KONG	CHAN KA FAI ROOM 1013, LAI MEI HOUSE, LAI KOK ESTATE, SHAM SHUI PO, KOWLOON HONG KONG

301263014		5	18-09-2009	EUROPHARM LABORATOIRES CO., LTD 12-14 DAI WANG STREET, TAI PO INDUSTRIAL ESTATE, TAI PO, N.T. HONG KONG	EUROPHARM LABORATOIRES CO., LTD 12-14 DAI WANG STREET, TAI PO INDUSTRIAL ESTATE, TAI PO, N.T. HONG KONG
301286398	 AOMEIDUO	25	27-02-2009	陳君才 中國 浙江省溫嶺 市 澤國鎮金樟村 11 隊	香港環宇會計秘書有限公司 香港 灣仔軒尼詩道 250 號 卓 能廣場 16 層 D
301288611	 	25	09-04-2009	趙玲麗 香港 九龍青山道 永明街 1 號 恒昌 工業大廈 12 樓 D 座 2 室	趙玲麗 香港 九龍青山道永明街 1 號 恒昌工業大廈 12 樓 D2 室
301324025		5	21-08-2009	Hung Win Trading Company Ltd. B1k B, 10/F, Chuan Yuan Factory Bldg., 342-344 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon Hong Kong	Hung Win Trading Company Limited B1k B, 10/F, Chuan Yuan Factory Bldg, 342-344 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon Hong Kong